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Sz.P. Janusz Kędzia
Przewodniczący Rady Miejskiej

w Kluczborku

Zwracam się z zapytaniem, czy w Gminie Kluczborku mamy azbestowe odcinki sieci
wodociągowej? Jeśli tak jakiej łącznej długości? Oraz czy jest przewidywany termin
modemizacji/wymiany starej sieci wodociągowej na urządzenia i instalacje w nowszej
technologii?
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